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                                           08. maj 2019 
 
I medfør af § 37 i Forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg hermed følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 
1) Hvor langt er man nået med arbejdet med havneanlæg i Kangerlussuaq og Uummannaq? 
2) Vil der ske licitationer inden sommeren bliver alt for fremskreden? 
3) Hvornår regner man med, at der vil udbydes licitation af havneanlæggene? 
4) Hvor meget regner man med, at havneanlægget i Kangerlussuaq kommer til at koste? Og 

hvad med Uummannaq? Hvornår kan man fremskrive en færdiggørelse af 
havneanlæggene? 

5) Der er nedsat en kommission til at se på Kangerlussuaqs fremtid, hvornår holdt 
kommissionen sidst møde (indenfor de sidste 4 måneder) og hvor langt er man nået med 
arbejdet? 

6) Har Naalakkersuisut andet de gerne vil fremlægge i forbindelse med 
havneanlægsarbejdet? 

Medlem af Inatsisartut,   Henrik Fleischer, Siumut) 
 
 
Begrundelse: 
 
Da det er ved at være længe siden Naalakkersuisut har fremlagt en status for havneanlægarbejdet, 
og Naalakkersuisoq har endda været i Sisimiut adskillige gange uden at afholde borgermøder, 
hvilket er årsagen til, at jeg nu må komme med dette §37 spørgsmål. 
 
Jeg ønsker at min forespørgsel besvares indenfor 10 på hinanden følgende dage. 
         
 
    
 
 


